
Протокол №3 
засідання методичної ради КІПФК від 20 січня 2025 року 

Присутні: 
1. Мороз О.В. 
2. Кушляк О.Б. 
3. Заник В.В. 
4. Левицька Н.Г. 
5. Соник Л.І. 
6. Біль Д.С. 
7. Красна В.С. 
8. Захарук О.В. 
9. Пацай І.Б. 
10. Василюк У.Б. 
11. Андріяшко О.І. 
12. Федоранчак У.Я. 
13. Янкевич Н.В. 
14. Захарук П.В. 
15. Ілюк Б.А. 
16. Бобела Н.М. 

 
Порядок денний 

 
 

1. Особливості інклюзивної освіти  
(Олександра Кушляк ) 

2. Про вдосконалення внутрішньої системи забезпечення якості освіти 
(Оксана Мороз) 

3. Аналіз взаємовідвідування занять  
(Голови ЦК) 

4. Обговорення  переліку та змісту питань для онлайн-анкетування 
здобувачів освіти щодо якості організації освітнього процесу 

(Василюк У.Б.) 
5.  Поточні питання 

 
 
І.Слухали: 

Олександру Кушляк, завідувача методичним кабінетом, про підготовку 

педагогічного колективу до роботи в умовах інклюзії. Зокрема, професійний 

розвиток викладачів (курси, тренінги, обмін досвідом), нормативно-правову 



базу, використання сучасних методів і технологій, врахування етичних 

аспектів у роботі з людьми з ООП 

Ухвалили:  

Підвищувати професійну компетентність  педагогічних працівників у 

сфері інклюзивної освіти шляхом проходження курсів ПК, проведення 

тренінгів, семінарів, обміну досвідом; забезпечити психологічний та 

соціальний супровід студентів з ООП. 

 

ІІ. Слухали:  

Оксану Мороз, заступника директора з навчальної роботи, про 

вдосконалення внутрішньої системи забезпечення якості освіти. Зокрема, 

Оксана Вікторівна звернула увагу на важливість оновлення комплексів 

навчально-методичного забезпечення дисциплін, аналіз успішності студентів 

та розробку заходів для її покращення, використання цифрових технологій та 

онлайн-платформ для навчання, посилення ролі студентського 

самоврядування у прийнятті рішень. 

 

Ухвалили:  

Переглянути комплекси навчально-методичного забезпечення дисциплін з 

урахуванням вимог праці та сучасних стандартів освіти; розширювати 

використання інтерактивних технологій в освітньому процесі; на засіданнях 

циклових комісій аналізувати результати анкетування здобувачів освіти щодо 

якості викладання навчальних дисциплін; забезпечити доступ до сучасних 

електронних освітніх ресурсів (медіатека коледжу). 

 

ІІІ. Слухали 

Голів циклових комісій щодо взаємовідвідування занять як важливого 

елементу внутрішньої системи забезпечення якості освіти, який сприяє 

професійному розвитку педагогів, обміну досвідом   та вдосконаленню 

методики викладання 



 Ухвалили: 

Продовжувати в ІІ-му семестрі 2024-2025н.р. практику 

взаємовідвідувань занять; обговорювати спостереження на засіданнях 

циклових комісій; провести анкетування викладачів щодо користі 

взаємовідвідування. 

 

ІV. Слухали: 

        Уляну Василюк, завідувача відділення професійної і технологічної освіти, 

про  перелік та зміст питань для онлайн - анкетування здобувачів освіти щодо 

якості організації освітнього процесу. Уляна Богданівна звернула увагу на 

важливості даного анкетування для об’єктивної оцінки якості освітньо-

професійних програм та представила оновлені питання онлайн-анкети. 

 

Ухвалили: 

Схвалити оновлені питання для онлайн-анкетування здобувачів освіти 

щодо якості організації освітнього процесу, розмістити їх на сайті коледжу; 

груповим керівникам проінформувати  студентів про онлайн-анкетування та 

важливість їхньої участі в ньому задля покращення якості освітнього процесу 

 
 
Голова методичної ради ________________Оксана МОРОЗ 
 
 
Секретар методичної ради ________________Олександра КУШЛЯК 

 


